



東尖沙咀地產發展商聯會 Tsim Sha Tsui East Property Developers Association

一起發掘東尖沙咀地產發展商聯會呈獻的餐飲及購物優惠,盡享特色禮遇!

Let's discover dining and shopping offers presented by the Tsim Sha Tsui East Property Developers Association, and enjoy special privileges!























General Terms & Conditions:



只適用於2025年5月31日至6月8日。 優惠不可與其他折扣、推廣及貴賓卡優惠同時使用。 優惠只適用於堂食。[僅適用於餐廳] 優惠不能兑換現金及其他貨品或服務。 優惠須受有關條款及細則約束。有關商戶保留更改優惠條款及細則之權利

條款及細則:

而不作另行通知。 如有任何爭議,有關商戶保留優惠之最終決定權。 Valid from 31 May to 8 June 2025 only. The offer cannot be used in conjunction with other discount/promotional offers. Valid for dine in only. [Apply to restaurants only] This card is non-cash, nor other products/services redeemable. These offers are bound by the terms and conditions of the respective merchants.

They reserve the right to amend the terms and conditions from time to time without prior notice.

All matters and disputes will be subjected to the final decision of respective merchants.